
1 
 

Zápisnica z desiateho rokovania Mestského zastupiteľstva v Rajci 

konaného dňa 29.11.2023 

 

Prítomní: 12 

Neprítomní: 1 

 

Prítomných poslancov bola nadpolovičná väčšina, mestské zastupiteľstvo bolo 

spôsobilé rokovať a uznášať sa. Zasadnutie otvoril a viedol primátor mesta, Mgr. Peter Hanus. 

Rokovanie mestského zastupiteľstva bolo zvolané s nasledovným návrhom programu: 

 

1. Otvorenie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu 

2. Upozornenie prokurátora – busta Ferdinanda Ďurčanského 

3. Návrh VZN Mesta Rajec č. 8/2023, ktorým sa určujú spádové materské školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec 

4. Návrh VZN Mesta Rajec č. 9/2023, ktorým sa ruší VZN č. 3/2023 o určení výšky 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ alebo dieťa 

a žiaka školského zariadenia 

5. Návrh VZN Mesta Rajec č. 10/2023 o miestnom poplatku za rozvoj 

6. Návrh VZN Mesta Rajec č. 11/2023 o dani za užívanie verejného priestranstva 

7. Návrh VZN Mesta Rajec č. 12/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2024 

8. Návrh VZN Mesta Rajec č. 13/2023 o vymedzení miestnych komunikácií na dočasné 

parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, spôsobe jej 

platenia a spôsobe preukázania jej zaplatenia 

9. Návrh VZN Mesta Rajec č. 14/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a výške úhrady 

za sociálne služby poskytované v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec 

10. Konsolidovaná účtovná závierka Mesta Rajec k 31.12.2022 a Konsolidovaná výročná 

správa za rok 2022 

11. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením 

12. Schválenie preklenovacieho úveru na financovanie projektu rekonštrukcie v Kultúrnom 

dome 

Stanovisko hl. kontrolórky Mesta Rajec k dodržaniu podmienok na prijatie návratných 

zdrojov financovania – preklenovací úver na zabezpečenie financovania projektu 

„Zvýšenie kvality služieb v kultúrnom dome v Rajci“ 

13. Návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec na rok 2023 

rozpočtovým opatrením č. 53/2023 

14. Prehľad plnenia uznesení MZ 

15. Správa o vykonanej kontrole č. 8 

16. Interpelácie 

17. Diskusia 

18. Rôzne 

a) Návrh na schválenie udelenia Čestného občianstva mesta Rajec a udelenie Ceny 

mesta Rajec 
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Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

Schválené uznesenia: 

78/2023 – upozornenie prokurátora – busta JUDr. Ďurčanského 

79/2023 – informácia predsedu volebnej komisie – tajné hlasovanie 

80/2023 – VZN 8/2023 - spádové materské školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec 

81/2023 – VZN 9/2023 - ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Rajec č. 3/2023 

82/2023 – VZN 10/2023 – miestny poplatok za rozvoj 

83/2023 – VZN 11/2023 – daň za užívanie verejného priestranstva 

84/2023 – VZN 12/2023 – miestny poplatok za komunálny odpad 

85/2023 – VZN 13/2023 – poplatok za parkovanie 

86/2023 – VZN 14/2023 – poskytovanie sociálnych služieb 

87/2023 – konsolidovaná účtovná závierka za rok 2022 

88/2023 – rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením 

89/2023 – preklenovací úver 

90/2023 – rozpočet na rok 2024 

91/2023 – prehľad plnenia uznesení 

92/2023 – správa o vykonanej kontrole 

93/2023 – udelenie čestného občianstva a ceny mesta Rajec 

 

R o k o v a n i e : 

 

1. Otvorenie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice, schválenie programu 

Primátor mesta určil za overovateľov zápisnice Mgr. Zuzanu Polačkovú, MA, PhD. a Ing. 

Petra Pekaru. Za zapisovateľku určil Alenu Uríkovú. 

 

2. Upozornenie prokurátora – busta Ferdinanda Ďurčanského v meste Rajec 

Dňa 18.8.2023 bolo na Mestský úrad v Rajci doručené Upozornenie prokurátora na 

porušenie zákona týkajúce sa busty Ferdinanda Ďurčanského v meste Rajec. 

Uznesením č. 26/2011 zo dňa 24.februára 2011 bolo vtedajšiemu primátorovi mesta 

odporučené požiadať o stanovisko k osobe JUDr. Ferdinanda Ďurčanského Historický ústav 

Matice Slovenskej a Historický ústav Slovenskej akadémie vied. Spomínané inštitúcie boli 

oslovené, odpoveď zaslal Slovenský historický ústav Matice Slovenskej a predseda Matice 

Slovenskej, ďalej Ústav pamäti národa. Historický ústav SAV oficiálnu odpoveď nezaslal, 

poslanci obdržali v prílohe interného materiálu len publikované vyhlásenie, ktoré Historický 

ústav SAV zverejnil v médiách. Tieto materiály, ktorými sa zaoberalo MZ v Rajci dňa 

9.6.2011, Vám predkladáme v prílohe č. 4. Zároveň na uvedenom zasadnutí MZ, z ktorého Vám 

predkladáme časť zápisnice, ktorá sa týkala uvedeného bodu, nebolo prijaté uznesenie ohľadom 

odstránenia busty Ferdinanda Ďurčanského.  

JUDr. Peter Mihál, prokurátor, ktorý predmetné upozornenie zaslal, požiadal o 

oznámenie termínu a miesta zasadnutia, kde sa bude prejednávať upozornenie prokurátora, 

nakoľko sa tohto zasadnutia mieni zúčastniť. 
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JUDr. Peter Mihál v diskusii podrobne vysvetlil, čo ho viedlo k podaniu upozornenia 

generálnej prokuratúry. Generálna prokuratúra preskúmala zákonnosť osadenia busty 

Ďurčanského. Skutočnosť, že bola osadená uznesením MZ v Rajci, je v rozpore so 

zákonom č. 487/2013 o protifašistickom odboji v platnom znení. 

Od 1.12.2020 sa nesmú osádzať takéto busty a tabule. Aj keď sa na mesto vzťahuje 

pôvodný zákon, malo by mesto túto bustu odstrániť. 

Pri posudzovaní osobnosti JUDr. Ďurčansnkého vychádzal z nespochybniteľných 

objektívnych skutočností. Podľa týchto táto osoba bola odsúdená na trest smrti za vojnové 

zločiny. Tento rozsudok do dnešného dňa nebol zákonným spôsobom zrušený. Je tu 

osobnosť, ktorá bola počas obdobia, ktoré aktuálny zákon vyčleňuje z možností, bola 

odstíhaná a potrestaná trestom smrti. 

Negatívny význam vidí v tom, že JUDr. Ďurčanský prijímal politické rozhodnutia, ktorými 

uškodil obyvateľom a nemaml by mať oslavnú a uctievaciu funkciu. Ak by tu aj vznikla 

nejaká diskusia alebo spor, či danú osobu v historickom kontexte budeme vnímať pozitívne 

alebo negatívne, je tam spornosť. Nemôže byť jednoznačne osadená busta, ktorá je na 

verejnom priestranstve. Povinnosťou generálnej prokuratúry, pokiaľ dospeje k nesúladu, 

je povinná na to poukázať. Je to aj v rozpore s Ústavou SR. Osadenie takejto busty osobe 

s takou históriou, nemá čo hľadať. 

Apeloval na poslancov MZ, aby na podklade upozornenia a nezákonnosti osadenia busty 

vykonali opatrenia na odstránenie busty.  

P. Kavec uviedol, že svoje stanovisko mailom napísal už dávnejšie. 

Mgr. Polačková, MA PhD. pred konaním zasadnutia MZ zaslala všetkým poslankyniam a 

poslancom návrh uznesenia, čím jasne vyjadrila svoj jednoznačne podporný postoj voči 

odstráneniu busty. 

Primátor uviedol, že poslanci o tejto téme už viac ako dva mesiace intenzívne diskutujú. 

Ing. Žideková navrhla upriamiť sa na to, čo povedal prokurátor ku koncu – ak bude toto 

postúpené na súd s právnou žalobou – mesto porušuje zákon a súd a predpokladá, že mesto 

súdny spor prehrá. Bude to mať dopad na rozpočet mesta. Pokiaľ niekto bol právoplatne 

odsúdený, tak jednoznačne nie je o čom a je potrebné urobiť opatrenia. 

JUDr. Mihál uviedol, že správna žaloba je možnosť generálnej prokuratúry a ona bude 

vyhodnocovať až následne, či dá alebo nedá žalobu.  

Na rokovanie MZ sa dostavil aj Ing. Karol Dobeš, predseda ZO SZPB v Rajci, ktorý 

uviedol, že stanovisko organizácie bolo prerokované vo výbore. Rešpektujú stav, JUDr. 

Ďurčanský je uznaný ako právoplatne odsúdený vojnový zločinec. Bývalému primutorovi 

hovoril, že by bolo dobré toto prejednať a rehabilitovať JUDr. Ďurčanského. ZO SZPB 

zatiaľ takéto rokovania nevyvolávali. Pokiaľ si túto bustu niekto umiestní doma alebo na 

súkromnom pozemku, ZO SZPB to nevadí, ale na námestí SNP toto odmietajú. 

 Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

Upozornenie prokurátora na porušenie zákona týkajúce sa busty Ferdinanda Ďurčanského v 

meste Rajec, doručené 18.8.2023. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 
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za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

Následne Ing. Pekara navrhol, aby sa o odstránení busty JUDr. Ďurčanského z Námestia SNP 

v Rajci hlasovalo tajne.  

Za tento návrh hlasovali poslanci nasledovne: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

Následne poslanci pristúpili k tajnému hlasovaniu s nasledovným návrhom uznesenia: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

odstránenie busty JUDr. Ferdinanda Ďurčanského z Námestia SNP, Rajec v lehote troch 

mesiacov od podpísania uznesenia. 

 

V tajnom hlasovaní bolo odovzdaných 13 hlasovacích lístkov s nasledovným výsledkom: 

Za: 6 

Proti: 2 

Zdržal sa: 5 

 

Primátor predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

informáciu predsedu volebnej komisie. 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

3. Návrh VZN Mesta Rajec č. 8/2023, ktorým sa určujú spádové materské školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec 

Návrh VZN predniesla poslancom Ing. Monika Brezániová, ved. ekonomického 

oddelenia. 

V zmysle platnej legislatívy SR pre každé dieťa, ktoré dosiahne päť rokov veku do               

31. augusta vrátane v roku, ktorý predchádza začiatku školského roka, od ktorého bude dieťa 

plniť povinnú školskú dochádzku v základnej škole, je predprimárne vzdelávanie povinné.  
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Súčasťou tohto všeobecne záväzného nariadenia je určenie spádovej materskej školy pre deti 

s trvalým pobytom v meste podľa ulíc. Ulice boli  zaraďované podľa geografickej vzdialenosti 

ulice od sídla materskej školy. 

Finančná komisia uvedený návrh prerokovala a odporúča MZ uzniesť sa na tomto návrhu VZN. 

Po krátkej diskusii primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 8/2023, ktorým sa určujú spádové 

materské školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec 

2. sa uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 8/2023, ktorým sa určujú spádové materské 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

4. Návrh VZN Mesta Rajec č. 9/2023, ktorým sa ruší VZN č. 3/2023 o určení výšky 

finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ alebo dieťa 

a žiaka školského zariadenia 

Návrh VZN predniesla poslancom Ing. Monika Brezániová. 

Na základe novelizovaného § 6 ods. 12 písm. c) zákona  č. 596/2003 Z.z. o štátnej správe  

v školstve a o školskej samospráve obec určuje údaje, podľa ktorých financuje školy a školské 

zariadenia vo svojej zriaďovateľskej pôsobnosti, okrem údajov podľa § 7a zákona č. 597/2003 

Z.z. o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Výška finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ alebo dieťa a 

žiaka školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec bude od roku 2024 

riešená už iba v rozpočte Mesta Rajec, kde budú tieto prostriedky vyčlenené na základe 

skutočnej potreby školy alebo školského zariadenia. Školy a školské zariadenia mimo 

zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec zostávajú financované na základe doterajšieho 

spôsobu – podpísania zmluvy a výška jednotkového koeficientu sa odvíja od schválených 

podielových daní z príjmov FO a prepočítaného počtu žiakov k 15.9.predchádzajúceho 

kalendárneho roka. 

Finančná komisia návrh VZN prerokovala a odporúča MZ uzniesť sa na tomto VZN. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 9/2023, ktorým sa ruší Všeobecne 

záväzné nariadenie Mesta Rajec č. 3/2023 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a 

prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy alebo dieťa a žiaka 

školského zariadenia 

2. sa uznáša  
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na  Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 9/2023, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné 

nariadenie Mesta Rajec č. 3/2023 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku 

na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy alebo dieťa a žiaka školského 

zariadenia. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

5. Návrh VZN Mesta Rajec č. 10/2023 o miestnom poplatku za rozvoj 

Návrh VZN predniesla poslancom Ing. Monika Brezániová  

Predložený Návrh VZN rieši miestny poplatok za rozvoj v meste Rajec v zmysle zákona 

č.447/2015 Z. z. o miestnom poplatku za rozvoj a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 

platnom znení. Mesto má týmto spôsobom možnosť získať finančné prostriedky, ktoré môže 

využiť na úhradu kapitálových výdavkov súvisiacich so stavebnými nákladmi na stavby vrátane 

nákladov na vysporiadanie pozemkov. 

Finančná komisia uvedený návrh prerokovala a odporúča MZ uzniesť sa na predloženom VZN. 

Ing. Pekara dodal, že na zasadnutí finančnej komisie boli zapracované všetky pripomienky. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 10/2023 o miestnom poplatku za rozvoj 

2. sa uznáša  

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 10/2023 o miestnom poplatku za rozvoj. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

6. Návrh VZN Mesta Rajec č. 11/2023 o dani za užívanie verejného priestranstva 

Návrh VZN predniesla poslancom Ing. Monika Brezániová, ved. ekonomického odd. 

Predložený návrh VZN rieši daň za užívanie verejného priestranstva v meste Rajec 

v zmysle zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady. Zmeny sú navrhnuté z dôvodu zvyšovania nákladov na 

prevádzku a údržbu verejných priestranstiev a porovnania poplatkov v širšom okolí. 

Finančná komisia návrh prerokovala a odporúča MZ uzniesť sa na predloženom VZN. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  
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návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 11/2023, ktorým sa určuje daň za 

užívanie verejného priestranstva  

2. sa uznáša  

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 11/2023, ktorým sa určuje daň za užívanie 

verejného priestranstva. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

7. Návrh VZN Mesta Rajec č. 12/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2024 

Návrh VZN predniesla poslancom Ing. Monika Brezániová. 

Predložený návrh VZN rieši zavedenie miestneho poplatku za komunálny odpad a 

drobný stavebný odpad pre rok 2024 v zmysle zákona č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších 

predpisov vydáva toto všeobecne záväzné nariadenie. 

Finančná komisia predložený návrh VZN prerokovala a odporúča MZ uzniesť sa na ňom. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 12/2023 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2024 

2. sa uznáša   

 na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 12/2023 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na kalendárny rok 2024. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 1 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Bc. Repková, Mgr. Augustín, Ing. 

Jasenovec, p. Kavec 

Ing. Žideková  

 

8. Návrh VZN Mesta Rajec č. 13/2023 o vymedzení miestnych komunikácií na dočasné 

parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, spôsobe jej 

platenia a spôsobe preukázania jej zaplatenia 

Návrh VZN predniesol Mgr. Adrian Begáň, náčelník MsP v Rajci. 

Uznesením Mestského zastupiteľstva v Rajci č. 89/2017 zo dňa 14.12.2017 bolo 

schválené VZN č. 11/2017 o vymedzení miestnych komunikácií na dočasné parkovanie 

motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, spôsobe jej platenia a spôsobe 

preukázania jej zaplatenia. 
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Vzhľadom k tomu, že doteraz nebolo navýšené parkovanie a taktiež náklady na vydanie 

parkovacích lístkov, ako aj parkovacích kariet neustále stúpajú, navrhujeme zvýšenie poplatkov 

za parkovanie. Taktiež bolo navrhnuté spoplatniť parkovacie miesto, ktoré sa nachádza na ul. 

Kmeťovej (bývalé trhovisko). 

Finančná komisia a komisia na ochranu verejného poriadku uvedený návrh prerokovali 

a odporúčajú MZ uzniesť sa na predkladanom VZN. 

P. Kavec uviedol, že návrh nie je žiaden nový, je to len navýšenie cien o určitú hodnotu, ale 

tento návrh nerieši parkovaciu politiku v meste tak, ako sa o tom už hovorilo dávnejšie. On 

osobne za takýto návrh VZN nebude hlasovať. 

Ing. Pekara bol iného názoru, určité veci je potrebné riešiť postupnými krokmi. Nie je to pravda, 

že sa jedná len o navýšenie cien, ide sa spoplatniť aj ďalšia ulica. Navýšenie parkovného sa 

doteraz neriešilo.  

P. Matejka uviedol, že na komisii sa viacerí dohodli, že sa budú tejto problematike hlbšie 

venovať. 

Primátor dodal, že komplexné riešenie parkovacej politiky v meste nebude ani za rok ani za 

dva. Okresné mestá Žilina, Martin, Ružomberok riešia centrum, nie sídliská. Zároveň sa 

stotožňuje s tým, že s centrom sa musí niečo robiť. Zóna na parkovanie sa rozšíri o cca 20 

platených miest. 

Mgr. Šupka uviedol, že časom sa môže platená zóna rozšíriť viac. Bude sa musieť prejsť aj 

k uprataniu parkovaniu na sídliskách. Hlavne čo sa týka dodávok a ďalších áut, čo sú tam. Sú 

to výzvy, ktoré čakajú mesto. 

P. Kavec dodal, že o tomto sa sústavne hovorí minimálne 4 roky, ale len hovorí. Nemenia sa 

VZN, mení sa len suma.  

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 13/2023 o vymedzení úsekov miestnych 

komunikácií na dočasné parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, 

spôsobe jej platenia a spôsobe preukázania jej zaplatenia 

2. sa uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 13/2023 o vymedzení úsekov miestnych 

komunikácií na dočasné parkovanie motorových vozidiel, výške úhrady za dočasné parkovanie, 

spôsobe jej platenia a spôsobe preukázania jej zaplatenia. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 1 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec 

p. Kavec  

 

9. Návrh VZN Mesta Rajec č. 14/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a výške úhrady 

za sociálne služby poskytované v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec 

Návrh VZN predniesol poslancom Mgr. Bohdan Jonek, riaditeľ DV v Rajci. 
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Predkladáme návrh VZN o poskytovaní sociálnych služieb a výške úhrady za sociálne služby 

poskytované v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec, ktoré bolo spracované v súlade so 

zákonom č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách. Zmeny sa týkajú viacerých častí, ktoré sú 

súčasťou dôvodovej správy. 

Návrh VZN bol prerokovaný sociálno-zdravotnou komisiou a taktiež finančnou komisiou, 

ktoré odporúčajú MZ uzniesť sa na predkladanom VZN. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajec č. 14/2023 o poskytovaní sociálnych 

služieb a výške úhrady za sociálne služby poskytované v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Rajec 

2. sa uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajec č. 14/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a 

výške úhrady za sociálne služby poskytované v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Rajec. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

10. Konsolidovaná účtovná závierka Mesta Rajec k 31.12.2022 a Konsolidovaná výročná 

správa za rok 2022 

Konsolidovanú účtovnú závierku a výročnú správu za rok 2022 predniesla poslancom 

Ing. Monika Brezániová, ved. ekonomického odd. 

Mesto Rajec ako materská účtovná jednotka zostavuje Konsolidovanú účtovnú závierku 

za všetky dcérske účtovné jednotky, ktorými sú zriadené rozpočtové organizácie a obchodné 

spoločnosti s podielom mesta na svojom majetku. Spolu tvoria konsolidovaný celok na základe 

ich individuálnych účtovných závierok.  

Konsolidovaná výročná správa obsahuje všeobecné informácie o účtovných jednotkách, 

o stave Mesta Rajec, v ktorom sa nachádza, ako aj ekonomické informácie z Konsolidovanej 

účtovnej závierky za materskú aj dcérske účtovné jednotky, ktoré sú súčasťou konsolidovaného 

celku. Konsolidovaná výročná správa poskytuje informácie vo vyváženej forme a jej súčasťou 

sú analýzy stavu a prognózy vývoja mesta, dôležité finančné a nefinančné ukazovatele. 

Finančná komisia túto závierku a výročnú správu prerokovala a odporúča ju MZ zobrať 

na vedomie. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci 

1. berie na vedomie 

a) Konsolidovanú účtovnú závierku Mesta Rajec k 31.12.2022 

b) Konsolidovanú výročnú správu Mesta Rajec za rok 2022 

c) Správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán a mestské zastupiteľstvo 

konsolidujúcej účtovnej jednotky Mesta Rajec. 
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Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

11. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením 

Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením predniesla poslancom Ing. Monika 

Brezániová, ved. ekonomického oddelenia.  

Rozpočtové opatrenia boli prerokované vo finančnej komisii, ktorá ich odporučila MZ 

zobrať na vedomie. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

a) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 41/2023 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Domova vďaky 

b) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č.42/2023 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec a Základnej školy  

c) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č.46/2023 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec  

d) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 48/2023 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Domova vďaky 

e) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č.51/2023 v príjmovej 

a výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec a Základnej školy . 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

12. Schválenie preklenovacieho úveru na financovanie projektu rekonštrukcie 

v Kultúrnom dome 

Stanovisko hl. kontrolórky Mesta Rajec k dodržaniu podmienok na prijatie 

návratných zdrojov financovania – preklenovací úver na zabezpečenie financovania 

projektu „Zvýšenie kvality služieb v kultúrnom dome v Rajci“ 

Návrh na schválenie preklenovacieho úveru predniesla poslancom Ing. Monika 

Brezániová, ved. ekonomického odd. 

Mesto Rajec sa zapojilo do projektu rekonštrukcie Kultúrneho domu, v ktorom bolo 

úspešné. Pre krátkosť času, bolo vypísané výberové konanie na obstaranie potrebného tovaru 

a služieb. 
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Predložený návrh je v súlade s dodržiavaním pravidiel návratných zdrojov financovania podľa 

§ 17, odst.6 zákona NR SR č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. 

Predložený návrh neovplyvní stav a vývoj dlhu Mesta Rajec, nakoľko sa jedná 

o predfinancovanie projektov z prostriedkov EÚ. 

Finančná komisia návrh na schválenie preklenovacieho úveru prerokovala a odporúča ho 

MZ schváliť. 

Hlavná kontrolórka mesta predniesla poslancom stanovisko k preklenovaciemu úveru. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Rajci  

I. berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu preklenovacieho úveru na projekt 

„Zvýšenie kvality služieb v Kultúrnom dome v Rajci“ 

II. schvaľuje 

preklenovací úver vo výške 100 000 € na financovanie projektu „ Zvýšenie kvality služieb 

v Kultúrnom dome v Rajci“ 

III. poveruje 

primátora mesta ku všetkým potrebným právnym a iným úkonom spojeným so schválením, 

prijatím a čerpaním úveru, ako aj podpísaním zmluvy o úvere, jej prípadných dodatkov a 

doplnení. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

13. Návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec rozpočtovým 

opatrením č. 53/2023 

Návrh zmeny rozpočtu predniesla poslancom Ing. Monika Brezániová. 

Rozpočet a programový rozpočet Mesta Rajec na rok 2023 bol schválený uznesením MZ             

č. 88/2022 dňa 15.12.2022. Rozpočet bol plánovaný a schválený ako vyrovnaný vrátane 

finančných operácií. Na základe vývoja potrieb Mesta Rajec k dnešnému dňu bolo navrhnutých 

a schválených 52 rozpočtových opatrení. V súčasnosti sa predkladá na posúdenie a schválenie 

zmena rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2023 a to rozpočtovým opatrením č. 53/2023. 

Mesto Rajec prehodnotilo položky rozpočtu a programového rozpočtu a navrhlo zmeny 

v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu,  pričom sa rešpektuje novela zákona č. 583/2004  Z.z. 

o rozpočtových pravidlách v z.n.p.  

  Základom pre tvorbu výdavkovej časti rozpočtu mesta bola analýza možností reálnych 

príjmov. Do návrhu boli zapracované zmeny a podnety navrhnuté na porade primátora, 

prednostu a vedúcich oddelení.  

Vzhľadom na vývoj mesto prehodnotilo niektoré položky rozpočtu a programového 

rozpočtu a navrhlo zmeny v príjmovej a výdavkovej časti. 

Finančná komisia návrh zmeny rozpočtu prerokovala a odporúča ho MZ schváliť. 

V diskusii Ing. Žideková uviedla, že nové zastávky na ul. Kostolnej sú pekné, ale funkčnosť je 

mimo. Toto je len prístrešok, prší tam na ľudí. Požiadala, keby sa pri výbere prihliadlo na nejakú 

zastávku, ktorá bude aj funkčná a spĺňať kritériá. 
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Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

návrh zmeny rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec na rok 2023 rozpočtovým 

opatrením číslo 53/2023 

II.  schvaľuje 

zmenu rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajec na rok 2023 rozpočtovým opatrením 

číslo 53/2023. 
 

 

 

 

 

 

  Rozpočet Mesta Rajec na rok 2023 - rozpočtové opatrenie č.53/2023 

Bežný, kapit.rozpočet - sumarizácia Schválený Schválené Návrh Návrh 

  
Rozpočet  

na rok 
2022 v 
EUR 

Rozpočtové 
opatrenie 
č.52/2023 

Zmena v 
EUR 

Rozpočtové 
opatrenie              
č. 53/2023 

  

Bežné príjmy spolu: 6 786 363 7 667 922 67 664 7 735 586 

Bežné výdavky spolu: 6 550 455 7 574 841 -4 725 7 570 116 

Schodok/prebytok         

bežného rozpočtu: 235 908 93 081 72 389 165 470 

Kapitálové príjmy spolu: 401 347 652 281 -186 114 466 167 

Kapitálové výdavky spolu:  533 729 925 945 4 275 930 220 

Schodok/prebytok         

kapitálového rozpočtu: -132 382 -273 664 -190 389 -464 053 

PRÍJMY SPOLU (bežné + kapitálové): 7 187 710 8 320 203 -118 450 8 201 753 

VÝDAVKY SPOLU (bežné + 
kapitálové): 7 084 184 8 500 786 -450 8 500 336 

Schodok/prebytok 103 526 -180 583 -118 000 -298 583 

F I N A N Č N É   O P E R Á C I E          

Príjmy 200 707 482 336 118 000 600 336 

Výdavky 304 233 301 753 0 301 753 

Schodok/prebytok -103 526 180 583 118 000 298 583 

Výsledok hospodárenia 0 0 0 0 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

14. Prehľad plnenia uznesení MZ 

Prehľad plnenia uznesení prijatých mestským zastupiteľstvom predniesla poslancom 

Alena Uríková. 
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Mgr. Polačková, MPA, PhD. sa spýtala na kúpu priestorov v budove Polikliniky v Rajci. 

Primátor odpovedal, že mesto objednalo znalca. 

JUDr. Kecerová Veselá dodala, že znalecký posudok je objednaný a možno tam nevyjde taká 

cena, ako bola schválená uznesením MZ. Tie priestory nie sú žiadnym spôsobom prerobené, je 

tam pôvodný stav. 

Primátor odpovedal, že na základe znaleckého posudku sa mesto rozhodne, či to ide kupovať 

alebo nie. 

JUDr. Kecerová Veselá ďalej informovala, že predkupné právo mestu zaniklo. V zmluve je 

uvedené, že kúpna cena musí byť uhradená do 60 dní od uplatnenia predkupného práva. Dohoda 

s JUDr. Gelatkom je taká, že pokiaľ bude znalecký posudok, už to nepôjde v rámci uplatnenia 

si predkupného práva, ale predaj bude realizovaný. 

Mgr. Polačková, MPA, PhD. uviedla, že mesto malo byť upozornené, že zaniklo predkupné 

právo. 

JUDr. Kecerová Veselá uviedla, že v rámci lehoty bol veľký problém skontaktovať sa s JUDr. 

Gelatkom. Niekoľkokrát sa o to pokúšala, ale na rokovanie prišiel deň alebo dva po uplynutí 

lehoty. 

Mgr. Šupka sa spýtal, že ak bude znalecký posudok nižší a on bude trvať na svojej cene, tak 

potom čo urobí mesto. 

JUDr. Kecerová Veselá odpovedala, že v zmluve je uvedené, že predkupné právo je oprávnené 

uplatniť mesto za cenu, ktorá bude stanovená znaleckým posudkom, kde znalecký posudok 

zabezpečí mesto. 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

1. Prehľad plnenia uznesení č. 62 - 72/2023, ktoré boli prijaté na zasadnutí MZ dňa 

21.09.2023. 

2. Prehľad plnenia uznesení č. 73 – 77/2023, ktoré boli prijaté na zasadnutí MZ dňa 

30.10.2023 

3. Prehľad plnenia uznesení, ktoré neboli splnené do 21.09.2023. 

 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

15. Správa o vykonanej kontrole č. 8 

Hlavná kontrolórka mesta predložila poslancom Správu o vykonanej kontrole č. 8. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

Správu o vykonanej kontrole č. 8. 
 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 
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za: 13 proti: 0 zdržal sa: 0 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec, p. Kavec 

  

 

16. Interpelácie 

Primátor uviedol, že na minulom zasadnutí MZ odzneli otázky ohľadom Golf Parku, preto 

bola prizvaná právnička mesta, JUDr. Kecerová Veselá, aby informovala o tejto situácii. 

JUDr. Kecerová Veselá informovala, že akcionármi spoločnosť Golf Park, a.s. sú Mesto Rajec 

(7 ks listinných akcií) a Ing. Jozef Pešek (93 listinných akcií). Ing. Pešek zomrel a nie je 

právoplatne ukončené dedičské konanie (prebieha súd ohľadom neplatnosti závetu). 

Vzhľadom na úmrtie predsedu predstavenstva, nemôže byť žiadne rozhodnutie vydané 

a určenie ďalšieho člena predstavenstva. Zmluva o nájme pozemkov je platná do konca roku 

2025. Podrobne poslancov informovala o terajšej situácii v spoločnosti. 

Primátor dodal, že bol dňa 24.10.2023 pozvaný na mimoriadne VZ spoločnosti Golf Park. Dva 

týždne na to som dostal list zrušenie mimoriadneho VZ od p. Straku (že už nie je správca 

majetku Golf Parku). Stav je nejasný, neprehľadný. 

Mgr. Polačková, MA PhD. uviedla, že mesto by si malo dať pozor, aby zrazu neprišiel rok 2025 

a aby mesto neprišlo o ďalšie pozemky. 

Ing. Žideková požiadala o zaslanie zmlúv s Golf Parkom a aby JUDr. Kecerová Veselá urobila 

všetky kroky, aby mesto neprišlo o pozemky. 

Na to JUDr. Kecerová Veselá odpovedala, že podrobne informuje o situácii v Golf Parku a na 

začiatku volebného obdobia aj predložila písomnú správu p. primátorovi. 

Mgr. Polačková, MA, PhD. požiadala, aby mesto, resp. poslanci MZ neprijímali dodatky, ktoré 

sú pre mesto nevýhodné. 

Ing. Pekara dodal, že Golf Park si ustriehne platenie nájmu, ale tu je dôležité, že areál neplní 

účel, ktorý plniť má. Navrhol, aby ich na toto mesto čo najskôr písomne upozornilo. 

JUDr. Kecerová Veselá uviedla, že treba k tomuto hlbšiu právnu analýzu. Či mestu naozaj hrozí 

škoda, lebo sú to pozemky. A ak hrozí škoda, tak ju treba vydefinovať. 

P. Matejka sa spýtal, akým spôsobom predchádzajúce mestské zastupiteľstvá uzavreli 

nevýhodné zmluvy. 

JUDr. Kecerová Veselá odpovedala, že nie, že nevýhodné, tie pozemky slúžili danému účelu, 

dlhé roky to fungovalo, zveľaďovalo, budovalo sa to a MZ zohľadňovalo tieto skutočnosti, 

a preto ustupovalo od tvrdších podmienok. Bola taktiež perspektíva na vybudovanie nie 9-

jamkového, ale 18-jamkového ihriska. Mala tam byť zástavba rodinných domov, kongresové 

centrum a bolo to reálne dokladované. Stalo sa to, čo sa stalo. Boli problémy medzi pôvodnými 

akcionármi a došlo k prevodu akcií na iných akcionárov. 

Tie MZ vychádzali z toho, že dochádza k rozmachu a investície na pozemkoch boli. 

Ing. Pekara na to uviedol, že poslanci určité dodatky schvaľovali, ale neboli pre mesto 

nevýhodné. To, že nastanú takéto skutočnosti, nikto nepredpokladal. 

 

Ing. Blažeková sa spýtala, ako mesto pokračuje s budovou gymnázia. 

Primátor odpovedal, že mesto má dohodnuté stretnutie v Žiline na hygiene u p. Kapasného 

a dohadujeme stretnutie na VÚC kvôli tomu, že predmetom prevodu má byť len budova, ale 

mesto chce doriešiť zariadenie budovy a pracovno-právne vzťahy zamestnancov. Právnik za 

VÚC má dať termín. Škola je vo veľmi dobrom technickom stave, nový nábytok, vymaľované 

a pod. Chceli, aby mesto schválilo dohodu o prevode majetku a následne dodatok, s čím mesto 

nesúhlasilo. Bolo by zložité, keby mesto dostalo len budovu bez vnútorného zariadenia. 
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Ing. Žideková sa spýtala, v akom stave je rekonštrukcia kultúrneho domu a či ide všetko 

podľa plánu. 

Primátor odpovedal, že nie je prítomná vedúca odd. IV a ŽP, ktorá by poslancov podrobne 

informovala. Rekonštrukcia bola zameraná na 4 oblasti. Upravovalo sa javisko, bude tam nová 

opona. Sú presne stanovené podmienky na výšku a kvalitu podláh. Všetky termíny, čo sa týka 

sály, budú splnené a dodržané. Čo sa týka kuchynskej časti, robí sa projekt. Mesto 

komunikovalo so záujemcami, či chce obedy rozvážať, či chce mať výdajné okienko, či chce 

variť na spoločenských udalostiach. Ing. Žideková sa spýtala, či pri rekonštrukcii vznikli 

neoprávnené náklady. Primátor odpovedal, že nevie o žiadnych, ak áno, tak v minimálnej 

čiastke. 

 
17. Diskusia 

Ing. Blažeková sa spýtala na správu bytových domov, ktoré má mesto vo vlastníctve a dáva 

do prenájmu byty. Či ide mesto riešiť správu poplatkov. Ing. Brezániová odpovedala, že toto 

bude predmetom finančnej komisie, ktorá bude v pondelok. 

 

Mgr. Polačková, MPA, PhD. požiadala, aby poslanci uvažovali o zasadnutiach komisií 

realizovaných on-line. Primátor nemal k tejto požiadavke výhrady, ale Ing. Žideková 

upozornila, že komisie sú verejné. 

 

Primátor informoval, že poslancov čakajú ešte dve zasadnutia zastupiteľstva, a to 10.12.2023 – 

slávnostné na Radnici o 17.00 h a 13.12.2023 o 16.00 h neplánované, kde sa bude prerokovávať 

napr. aj VZN o daniach. 

 
18. Rôzne 

a) Návrh na schválenie udelenia Čestného občianstva Mesta Rajec a Ceny mesta Rajec 

Primátor poďakoval všetkým poslancom, ktorí poslali návrhy na udelenie titulu Čestný občan 

Mesta Rajec a udelenie Ceny mesta Rajec. 

Došlo k dohode na menách: 

 

Čestné občianstvo: 

Andrej Škrábik 

Anton Jančovič 

MUDr. Eduard Kavec 

Viktor Hajster 

Vladimír Kompánek 
 

Cena mesta: 

Peter Ščibran 

Ladislav Stanko 

Ján Šejnoha 

Peter Vojtas 

Ján Šamalík 

Áno pre život. 

 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, primátor predniesol návrh na uznesenie: 
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Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

a) Udelenie Čestného občianstva mesta Rajec: ThDr. Andrejovi Škrábikovi, Antonovi 

Jančovičovi, SDB, MUDr. Eduardovi Kavcovi, Viktorovi Hajsterovi a Vladimírovi 

Kompánkovi 

 

b) Udelenie Ceny Mesta Rajec: Petrovi Ščibranovi, Ladislavovi Stankovi, Jánovi 

Šejnohovi, Petrovi Vojtasovi, Jánovi Šamalíkovi a organizácii Áno pre život. 

 
 

Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 12 proti: 0 zdržal sa: 1 

Mgr. Šupka, p. Kadurik, p. Matejka, Ing. 

Blažeková, p. Pekara, Ing. Pekara, p. 

Poljačková, Mgr. Zuzana Polačková, MA, 

PhD., Ing. Žideková, Bc. Repková, Mgr. 

Augustín, Ing. Jasenovec 

 p. Kavec 

 

 

Týmto bodom bolo ukončené rokovanie mestského zastupiteľstva. Primátor poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie o 18.10 h ukončil. 

 

 

Mgr. Peter   H a n u s 

                      primátor mesta 

 

 

 

                Ing. Gustáv   M u c h a 

                                   prednosta MsÚ 

 

 

Overovatelia:  Mgr. Zuzana Polačková, MA, PhD. 

  Ing. Peter Pekara 

Zapisovateľka: Alena Uríková 


